
                       ROMÂNIA
              JUDEŢUL IALOMIŢA
CONSILIUL LOCAL GHEORGHE DOJA
              Nr. 1585 din 03.05.2022

 MINUTĂ
Încheiată astăzi, 03.05.2022,  în şedinţa extraordinară, convocată de îndată, 

a Consiliului local al comunei Gheorghe Doja, judeţul Ialomiţa

La şedinţă au participat primarul, secretarul general al U.A.T.  şi toţi cei 11 consilieri locali în funcţie. 
Procesul verbal al şedinţei din data de 19.04.2022 este supus aprobării, fiind aprobat cu unanimitate de

voturi.
Este prezentată ordinea de zi care este aprobată cu unanimitate de voturi. Se trece la ordinea de zi.
Primul  punct. Sunt prezentate:
- Hotărâre Consiliului Judeţean Ialomiţa nr. 88 din 20.04.2022 privind transmiterea unui tronson din

drumul judeţean DJ 306B, cuprins între km 4+746 - km 6+627, situat pe raza U.A.T. - Comuna Gheorghe
Doja,  aflat  în  domeniul  public  al  judeţului  Ialomiţa  şi  administrarea  Consiliului  Judeţean  Ialomiţa,  în
administrarea Consiliului Local al Comunei Gheorghe Doja;

- referatul de aprobare  nr. 1564 din 02.05.2022  al  primarului comunei Gheorghe Doja;
- raportul comun  nr.1563 din 02.05.2022  al compartimentelor urbanism şi cadastru;
-  avizul  nr.  1565  din  02.05.2022   al  comisiei  pentru  agricultură,  activităţi  economico-financiare,

amenajarea teritoriului şi urbanism, protecţia mediului şi turism.
Este  adoptată  Hotărârea nr. 25 din 03.05.2022 privind aprobarea  preluării unui tronson din

drumul judeţean DJ 306B cuprins între km 4+746 – km 6+627, situat pe raza U.A.T. Comuna Gheorghe
Doja, aflat în  domeniul public al Judeţului Ialomiţa şi administrarea Consiliului Judeţean Ialomiţa, în
administrarea Consiliului Local al Comunei Gheorghe Doja, cu 11 voturi „pentru”, 0 „abţineri”  şi  0
voturi „contra”.    

Nu sunt discuţii.
În continuare se trece la discuţii. 
Domnul  Rotaru: familiile care vor fi de acord să se racordeze primele vor plăti din bugetul personal şi

cine va face racordarea. Domnul primar: da, MEGAEDIL va face un calcul  estimativ pentru racordări, iar cei
care  doresc  să  se  racordeze,  vor  trebui  să  plătească.  Oricum racordarea  pe  porţiunea  de  canalizare  din
domeniul public se suportă din bugetul local, iar racordarea pe proprietatea cetăţeanului, se suportă de acesta.
Doamna Simoiu: este firesc să plătească primăria pentru porţiunea din domeniul public, iar cetăţeanul pentru
porţiunea din curte.  Domnul Iordache: oare va funcţiona sistemul de canalizare. Domnul Tronaru: ar fi bine
dacă s-ar face proba funcţionării sistemului de canalizare, mai întâi, cu apă, deoarece au trecut peste 3 ani de la
proba anterioară. Domnul Matei: va prelua S.C. URBAN sistemul de apă-canal. Domnul primar: deja aceştia
ar  dori  acest  lucru,  dar  dacă  vom preda  gestiunea  serviciului  de  apă-canal,  o  vom face  după finalizarea
proiectului de îmbunătăţire a calităţii apei. Doamna secretar: în şedinţa ordinară ce se va organiza la finele
lunii mai, se vor discuta, printre altele,  proiecte referitoare la retragerea U.A.T.  Gheorghe Doja din cadrul
ADI Distribuţie Gaz Ialomiţa Centrală, o rectificare bugetară şi o modificare/completare a Planului Anual de
Achiziţii Publice, alipirea a trei loturi de teren intravilan, precum şi alte probleme ce se vor ivi între timp.

Domnul Tronaru Nicolae  declară închisă şedinţa  Consiliului local Gheorghe Doja.
Pentru care am încheiat prezenta, care va fi adusă la cunoştinţă publică prin afişare la sediul Consiliului

local şi publicare pe  www.gheorghedojail.ro.
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